
Na kratko po
naši občini

POLHOV GRADEC - Krajev-
na konferenca socialistične zveze se
pripravlja na programsko volilno
konferenco. Predvidevajo, da jo
bodo izpeljali med 15. in 20. no-
vembrom. Trenutno pa se srečujejo
(5. 11.) z resnimi kadrovskimi teža-
vami. Nimamo kandidata za pred-
sednika krajevne konference. Tako
kot v drugih krajih se tudi pri njih
čuti pomanjkanje dela voljnih kra-
janov in občanov. Ker pa je krajev-
na skupnost Polhov Gradec z nad
1900 krajani in veliko razprostra-
njenostjo še posebno zahtevna,
imajo ob izbiri kandidatov za po-
membnejše zadolžitve dodatno izo-
strene kriterije. Kljub temu upajo,
da bodo našli občana (ko), ki bo
voljan opravljati to pomembno
družbeno-politično funkcijo.

IG - Okrog 100 članov delovne
organizacije Mizarstvo Ig se spopa-
da s stabilizacijskimi zapleti našega
gospodarstva. Medtem ko so imeli
v preteklih letih v tem času naročilo
za izdelavo 50 do 60 tisoč kvadrat-
nih metrov oblog, pa sedaj preje-
majo le toliko naročil, da imajo
sproti zapolnjene delovne zmoglji-
vosti. Imajo tudi težave s surovina-
mi. Letos so dobili iz uvoza (Avstri-
ja, SZ) okrog pet tisoč kubičnih
metrov lesa. Po sedanjih podatkih
takega uvoza prihodnje leto ne bo.
Zato so se odločili, da bodo kupili
stroj, ki bo omogočal tudi razrez 14
do 20 cm debele hlodovine za po-
trebe stenskih, stropnih in talnih
oblog. Dosedaj so lahko razrezova-
li le nad 22 cm debelo hlodovino.
Precejšnje težave pa imajo tudi z
likvidnostjo, saj večino del dobijo
plačanih z menicami.

Za potrošnike je morda zanimivo
to, da imajo trenutno na razpolago
večjo količino 1 do 2 metra dolgih
stenskih oblog iz ruske smreke, ki
jih prodajajo po 270 dinarjev za
kvadratni meter.

IŠKA VAS - Da je danes grad-
nja eha najbolj nehvaležnih dejav-
nosti dokazuje tudi primer kmeta
Jožeta Štembala iz Iške vasi 1. Ta-
ko kot mnogi naši kmetje se je tudi
on odločil za postavitev novega so-

dobnega hleva. Žal pa mu jo je
močno zagodla streha, ki jo je po-
kril s salonitnimi ploščami iz Anho-
vega. Ni pomembno, da je kupil
plošče na Igu in v Podpeči, ampak
je bistveno to, da so plošče istega
izdelovalca kakovostno zelo različ-
ne. Prva serija plošč je povsem
neustrezna, saj je pričela že po do-
brih štirinajstih dneh puščati belo
tekočino, istočasno pa j& popokala
na slemenih. Zato mora sedaj kmet
Jože Štembal na podstrehi postav-
ljati najrazličnejše posode, da mu
ne zamaka v novi hlev. Druga sku-
pina plošč pa je neoporečna.

Salonit Anhovo je sicer priznal
reklamacijo za 130 plošč in tudi
obljubil, da jih bo poslal do trgovi-
ne na Igu. Žal pa je bila to le oblju-
ba, saj je kasneje dobil oškodova-
nec obvestilo, da ima odobrene
plošče v Anhovem in naj pride po-
nje.

Ker je skoraj tri četrtine salonit-
nih plošč popokalo, je razumljivo,
da se kmet Jože Štembal močno
boji zime. Upa pa, da se bo z njego-
vim problemom soočil tudi ljub-
ljanski tržni inšpektor. Ob zaključ-
ku le to, da je za plošče odštel
okrog 60 tisoč dinarjev.

LJUBLJANA - Zaradi pomanj-
kanja krme so pričeli po podatkih
Kmetijske zadruge Ljubljana
kmetje na Polhograjskih Dolomitih
predčasno prodajati živino. Iz hleva
oddajajo živali, ki dosežejo okrog
550 kg, kar je za 50 do 130 kg manj
kot običajno. K takemu ravnanju
jih ne sili le pomanjkanje domače
krme, ampak tudi neredna oskrba s
pivskimi tropinami iz pivovarne
Union. . = • • ':

Žal pa pri govedoreji ni zaskrb-
ljujoč le ta podatek, ampak tudi
nadpovprečna prodaja plemenskih
telic v SAP Kosovo. Res, da je
trenutna odkupna cena ugodna
(cca 50 tisoč dinarjev), vendar bo
tek odliv plemenske živine povzro-
čil v naslednjih letih izpad telet in
izrazitejši upad števila goveje živi-
ne v naši občini. Zaradi tega pa bo
manj tudi mesa in mleka.

S. J.


